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Protokoll Kungsholmens och Norra 
innerstadens stadsdelsnämnders råd för 
funktionshinderfrågor 2024-11-13  
 
Närvarande ledamöter vid fysiskt möte:  
Jan Delvert, (RTP-StS)  
Louise Lindström (DHRS Delaktighet Handlingskraft 
Rörelsefrihet Stockholmsavdelningen), ordförande 
Monicka Zachari (SRF)  
 
Närvarande ledamöter digitalt via Zoom:  
Berit Magaard (Epilepsiföreningen i Stor-Stockholm)  
Mikael Dahlgren (Neuro Stockholm)  
Marianne Hühne von Seth (FUB Stockholm)  
 
Frånvarande ledamöter:  
Malin Tjernell Prioset (RBU)  
Cecilia Kalderen (Autism- och Aspergerföreningen Stockholms 
län)  
 
Övriga:  
Anna Hamlin, avdelningschef Kungsholmen Sdf  
Vlasta Marcikic, tf avdelningschef, Norra innerstaden Sdf  
Maria Thomelius, verksamhetsutvecklare, Norra innerstaden Sdf  
Madelen Lyckedal, verksamhetscontroller, Kungsholmens Sdf 
 
Tidpunkt:  
Torsdag 13 november, kl. 14:00 – 16:00  
 
Plats:  
Kungsholmens stadsdelsförvaltning, Fleminggatan 
2 samt digitalt via Zoom 
 
 
Protokoll justeras  
Jan Delvert  Monicka Zachari 
Mötets ordförande  Justerare 
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1. Mötets öppnande 

Louise Lindström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Presentationsrunda.  
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes efter tillägg under övriga frågor 
samt information om mötets besök – Lena Zetterberg, 
lokalstrateg på Norra Innerstadens stadsdelsförvaltning. 
 

3. Val av mötesordförande och justerare 
Jan Delvert valdes till mötets ordförande.  
Monicka Zachari utsågs att jämte mötets ordförande justera 
dagens protokoll. Protokollet godkänns per mejl. 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll från 2024-09-04 godkändes. 

5. Information från stadsdelsförvaltningarna 
 
Kungsholmens stadsdelsförvaltning   
Planerar för en avdelningsdag för alla medarbetare på hela 
avdelningen. Syftet är att samla så många medarbetare som 
möjlighet. Temat kommer att vara framtiden. En del av 
programmet är besök från funktionshinderombudsmannen 
som ska berätta om Program för delaktighet, nya 
socialtjänstlagen samt Möjlighetsanalyser.  
 
Norra Innerstadens stadsdelsförvaltning  
Mycket av arbetet är präglat av den nya chefsstukturen samt 
arbetet med att ta fram verksamhetsplan 2025. 
 
a) Svar på inspel från workshop 

Genomgång av återkoppling workshop inför verksamhetsplan 
2025. Se bilaga 1.  

 
Rådet ställer frågor utifrån förvaltningarnas svar på inspelen;  

 
Rätten till information och kommunikation samt tillgång 
till ny teknik 
Rådet undrar om det finns några planer att göra ändringar i 
brukarundersökningen inom omsorgen för personer med 
funktionsnedsättning.  

 
Förvaltningarna svarar att Stockholms stad är låsta vid de 
frågor som finns i brukarundersökningen, det är samma 
undersökning över hela Stockholms stad 
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Rådet önskar bjuda in stadens projektledare för 
brukarundersökningen under 2025. Förvaltningen undersöker 
möjligheten att bjuda in kontaktpersonen. 

 
Tillgänglighetsperspektivet 
Rådet ställer frågan om vad förvaltningarna lägger in i 
begreppet tillgänglighet. Vilka är verksamheten tillgänglig 
för? Kommunikationen är inte tydligt gällande detta.  

 
Förvaltningen föreslår att en gäst från stadsmiljö bjuds in till 
ett av rådets möten under 2025 för att prata om begreppet 
tillgänglighet.  

 
SVOA har ändrat sina rutiner gällande att hämta avfall. Detta 
har försvårat för personer med funktionsnedsättning att lämna 
avfall.  

 
Rådet informera om att det är positivt att rådets alla ledamöter 
bjuds in i till trygghetsvandringar som görs inom de båda 
stadsdelsförvaltningarna.  

 
6. Information från organisationerna och ledamöterna  

Våren 2025 kommer Stockholms stad att utvärdera hur det 
fungerar med den nya organiseringen av råden. KS rådet för 
funktionsnedsättning har påtalat att det är viktigt att rådet inte 
bara är med vid själva utvärderingen utan att råden och 
funktionshinderorganisationerna också görs delaktiga i 
skapandet utvärderingen.  
 
Trafiknämndens funktionshinderråd – ska arbeta med 
tillgängliga badplatser 
 
Kulturnämndens funktionshinderråd – har konstaterat att en 
femtedel av landets befolkning har någon form av 
funktionsnedsättning och detta är viktigt att ha med sig i 
planeringen av verksamheten.  
 

7. Plan för rådets möten 2025  
Rådet får titta på planen för 2025 
Rådet är nöjda med planeringen, men vill ändra tid för 
förmötet från att börja 13.15 till 13.45 samt förtydliga i 
tidplanen att mötena avser två nämnder. 
 
Till revidering vill rådet lägga till ett till möte med 
presidierna under våren 2025. Enligt instruktionerna ska 
råden ha möjlighet att träffa nämnderna vid ett tillfälle per år 
samt presidierna vid ett tillfälle. 
 
 

8. Besök – Lena Zetterberg, lokalstrateg, Norra 
Innerstaden 
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Norra innerstadens stadsdelsförvaltning arbetar med att ta 
fram ett lokalprogram till det nya förvaltningskontoret. I det 
arbetet har förvaltningen lyft ut receptionen utifrån att det är 
en komplex miljö med många externa besökare och krav 
utifrån säkerhet. 
 
Förvaltningen önskar stöd från rådet av funktionshinderfrågor 
vid planeringen av framför allt reception. Lokalstrateg bjuder 
in rådet till möten.  
 

9. Balanslista 
Genomgång av balanslistan, listan revideras och biläggs till 
protokollet.  
 

10.  Övriga frågor 
Tackkort 
Rådet beslutar att Louise skickar tackkort enligt förslag från 
rådet till avgående avdelningschef Anders Forsberg, Norra 
innerstaden Sdf   
 
Utvärdering av Solvändan 
Louise, Mikael och Monicka deltog för ett år sedan vid en 
vandring runt Solvändan och sammanställde då sina 
synpunkter. Rådet var med tidigt i planeringen av 
tillgängligheten. Louise berättar att nu även allmänheten och 
andra har möjlighet att inkomma med synpunkter. Rådet 
beslutar att Louise undersöker vad som hänt med 
synpunkterna rådet inkommit med och skickar in 
sammanställningen av rådets synpunkter igen.  

 
Delta i stabsmöte 
Frågan flyttas till balanslistan 
 
Statistik om ledsagning som samlas in till socialförvaltningen   
I föreliggande sammanställning saknas jämförande statistik 
mellan stadsdelarna, vilket efterfrågas.  
Frågan finns på balanslistan  

 
 
11. Nästa sammanträde 4 december 2024 

Frågor till presidiet inför möte 4 december 
Förvaltningarna önskar att rådet skickar in frågor inför 
mötena med presidierna senast den 25 november.  

 
Frågorna skickas till rådets sekreterare Maria Thomelius och 
Madelen Lyckedal.  
 
 

 
 

12. Mötets avslutande 
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